
Provincie Flevoland 

t.a.v. dhr. A.J. Gerritsen, Voorzitter van Provinciale Staten,  

Onderwerp: Locaties extra opvang asielzoekers 

Datum: 22-04-2024 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van Forum voor 
Democratie de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten naar 
aanleiding van het bericht “Maandag waarschijnlijk geen extra asielopvang, onrealistisch 
volgens provincie” van Omroep Flevoland, dinsdag 16 april jl. 

1. Demissionair staatssecretaris Eric van der Burg heeft de Provincie Flevoland verzocht 
om binnen een maand 200 extra plekken voor asielopvang te regelen. De oproep van de 
demissionaire staatssecretaris is een verzoek en geen bevel. Is het College bereid dit 
verzoek af te wijzen indien er geen geschikte locaties gevonden worden of indien 
gemeentes en/of PS niet akkoord gaan met opvang op de aanbevolen locaties? Zo nee, 
waarom niet?  

2. Een van de mogelijkheden die expliciet benoemd wordt door de demissionaire 
staatssecretaris zijn de locaties van Staatsbosbeheer. Nu werd onlangs bekend dat de 
gemeente Dinkelland1 een bos zal kappen om ruimte te maken voor asielopvang. Kan het 
College uitsluiten dat er natuurgebied in Flevoland opgeofferd zal worden voor de opvang 
van asielzoekers? 

3. Kan het College aangeven welke locaties de Provincie momenteel op het oog heeft voor 
deze extra opvang? Zo nee, kan het College aangeven op welke termijn deze locaties 
bekend worden en op welke manier Provinciale Staten en/of gemeentes hier invloed op 
uit kunnen oefenen? 

Gezien de urgentie van dit onderwerp verzoeken wij het College om een spoedige 
beantwoording.  

Namens de fractie van Forum voor Democratie, 

Jelena Postuma 

 

 

 

1. https://www.tubantia.nl/dinkelland/omwonenden-azc-denekamp-verbijsterd-en-vol-
ongeloof-over-plek-een-heel-bos-moet-verdwijnen-snap-jij-het-
nog~ac38e594/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F 


